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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/16 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-8 
Rijeka,  25.06.2020. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 16. SJEDNICE VMO POTOK 
 

16. sjednica VMO Potok održana je 25.06.2020. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Zoran Frković, predsjednik VMO 
- Marsel Gović, član VMO 
- Emil Viola, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Izvješće o realiziranim prioritetima u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2019. godinu.  
3. Rasprava o Programu rada za 2021. godinu. 
4. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
             
AD 1 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.  
 
      Zaključak: 
 

• Vijeće prihvaća informaciju sa sastanka održanog 4. lipnja kojem su prisustvovali 
gradonačelnik, pročelnica OGU za komunalni sustav, ravnateljica Direkcije za 
mjesnu samoupravu i predsjednici mjesnih odbora – tema: Program malih 
komunalnih akcija.  

• Zbog situacije izazvane corona virusom i utjecaja novodonesenih mjera na proračun 
Grada, rebalansom će biti predložena i odgoda realizacije malih komunalnih akcija 
planiranih za 2020. godinu. Ukoliko se prihodi oporave i ne dođe do okolnosti koje bi 
utjecale na nedovoljno punjenje prihodovne strane proračuna, planirane i usvojene  
male komunalne akcije za 2020. godinu realizirale bi se u 2021. godini. 

• Prijelazni radovi iz 2019. godine realizirati će se u ovoj godini do kraja lipnja ili nešto 
duže. Također je za hitne intervencije ostavljen određeni iznos do 1.000.000,00 kn.  
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• Iz navedenih razloga, ove godine se nije išlo s pozivom prema građanima za 
podnošenje novih prijedloga malih komunalnih akcija za 2021. godinu. Poziv za nove 
prijedloge išao bi slijedeće godine za 2022. godinu ukoliko ne bude novih  posljedica 
na smanjenje proračuna. 
 

• Vijeću se obratila stanarka iz ulice S. Vončine žalbom na ponašanje Rijeka Plusa koji 
za vrijeme corone neko vrijeme nije naplaćivao parking, a kad je ponovo počeo nisu 
obavijestili građane. Stanuje tu već dugo, nije izlazila iz kuće, a onda su joj stigle za 
zakašnjenje od 2 dana dvije dnevne karte za platiti. Smatra da nije u redu ovakav 
odnos prema stanarima koji stalno plaćaju Rijeka Plusu, a zauzvrat im se u slučaju 
malog zakašnjenja odmah naplaćuje velika kazna kao da namjerno nisu platili. Nekad 
su ostavljali upozorenje ako bi se zakasnilo, a sada odmah kazna. Osim toga karta se 
može obnoviti samo odlaskom u Rijeka Plus ili mailom što starijim ljudima 
predstavlja problem pogotovo ako su bolesni ili sl. Pita zašto se pokazne karte mogu 
obnoviti na svakom kiosku a parkirne ne. To je problem svih stanara Potoka koji su 
tu godinama i sve su stariji, a ionako imaju problem s nedostatkom parkirnih mjesta. 
Vijeće će od Rijeka Plusa zatražiti rješenje navedenih problema kako bi se starijoj 
populaciji olakšalo plaćanje na način da se pretplatnike obavijesti o isticanju roka, tj. 
pošalje opomena i toleriranje plaćanja u roku od 5 dana prije naplate kazne. 
 

• Vijeće prima na znanje odgovore OGU za urbanizam, te OGU za komunalni sustav  u 
kojima se navodi da nemaju informaciju o dinamici, odnosno početku radova na 
izgradnji hotela u Cambierievoj ulici.   

 
•  Vijeće prima na znanje odgovor OGU za komunalni sustav na ponovljeni zahtjev MO 

Potok za orezivanje grana drveća u unutarnjem dvorištu uz zgradu Z. Petranovića 1. 
U njemu se navodi da i dalje ostaju pri ranijem odgovoru da se orezivanje stabala 
obavi iz sredstava pričuve. Naime prostor je u ograđenom dvorištu, te ne predstavlja 
javnu zelenu površinu, niti je obuhvaćen katastrom javnih zelenih površina, pa se ne 
održava od strane Odjela.   
 

• Vijeće prima na znanje, ali nije zadovoljno negativnim odgovorom Grada Rijeka na 
zahtjev za postavu rukohvata uz stepenice prema ulazu u MO Potok, te smatra da bi 
se uz male troškove omogućio siguran pristup starijoj populaciji do glasačkog 
mjesta, a i inače za potrebe dolaska u mjesni odbor.  

 
AD 2 

Zaključak: 
 
• Nakon rasprave Vijeće jednoglasno prihvaća Izvješće o realiziranim komunalnim 

prioritetima MO Potok za 2019. godinu.        
 

AD 3 
 
Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je vijećnike da je do 20. srpnja ove godine potrebno 
dostaviti prijedlog Programa rada i Financijskog plana za 2021. godinu. Iste ocjenjuje 
Povjerenstvo, a nakon toga donosi se konačan Program rada i Financijski plan za 2021. godinu 
koji mora odgovarati odobrenim programskim aktivnostima. 
 
       Zaključak: 

 
• Vijećnici su raspravljali o prijedlozima programa za 2021. godinu, konačna odluka 

donijet će se na sljedećoj sjednici.   
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AD 4 
 

• Na 15. sjednici Vijeće je raspravljalo o situaciji izazvanoj corona virusom i njenom 
utjecaju na realizaciju planiranih programa. Poštujući mjere predostrožnosti i 
sprječavanje zaraze, kao i  utjecaj novodonesenih mjera na proračun Grada, Vijeće  
je odlučilo da će se prilagoditi novonastaloj situaciji na način da se odustaje od 
programa Pozdrav ljetu, dok se za preostale programe planirane za prosinac (Doček 
svetog Nikole i Dan MO) neće umanjivati sredstva. Takav zaključak usvojen je 
jednoglasno.   

• Vijeće prihvaća na znanje stav vijećnika gdina Alana Šustića koji je zatražio da se u 
zapisniku sjednice eksplicitno naglasi da je protiv ukidanja darivanja djece u Domu 
za nezbrinutu djecu što je planirano u okviru programa Doček svetog Nikole.     
 

• Vijeće je raspravljalo o potrebi povezivanja s lokalnim subjektima i udrugama s 
ciljem realiziranja novih sadržaja i većem učešću zajednice u radu mjesnog odbora.                                                                                  
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
       


